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國際新創事業投資與媒合商談會
International New Venture Matching Conference

今年「台灣創新技術博覽會」邀請新創公司發表研發成果及其產品，同時邀請投資者、技術需求者參與，藉由本次活動，促成創投業者或技術需求者與新創公司之媒合機會，以協助新創公司的發展並帶動相關企業之發展商機。謹誠摯地邀請產學研各界先進蒞臨指教並踴躍報名參加，且期盼創造進一步合作機會。
New ventures are invited to present their research results and products in this year’s Taiwan Innotech Expo, and investors and technology seekers are also invited. It is expected to provide an opportunity for matching venture capital or technology seekers with new ventures through this event, so that the growth of new ventures can be facilitated and business opportunities for related enterprises can be promoted. We cordially invite experts and scholars from the industry, academic and research institutes to enroll in the conference and share their opinions, and look forward to the consummation of further cooperation.

1. 日 期：2018年9月28日 (五) 上午09:00~12:00
Date: Friday, Sep 28, 2018, 09:00~12:00
2. 地 點：臺北世貿展覽一館2樓 第3會議室
Venue: Conference Room 3, 2F, Taipei World Trade Center Exhibition Hall 1
3. 主辦單位：經濟部工業局
Host: Industrial Development Bureau (IDB), Ministry of Economic Affairs
4. 執行單位：財團法人工業技術研究院(工研院)
Organizer: Industrial Technology Research Institute (ITRI)
5. 協辦單位：創智智權管理顧問股份有限公司(創智公司)
Co-organizer: Intellectual Property Innovation Corporation (IPIC)
【議程Agenda】
	時間
Time
	主題
Topic
	主講人 / 發表單位
Speaker / Presenter

	09:00~09:25
	Registration報到 
	--

	09:25~09:30
	Opening Remarks主辦單位致詞 
	Technology Transfer and Law Center  (TTLC), ITRI
工研院技術移轉與法律中心

	09:30~10:00
	The new trend of global VC and the model of industrial integration
全球創投新趨勢及金庫產業整合模式
	丁學文 總經理/管理合夥人, 金庫資本管理顧問股份有限公司 
Gary Ting, Managing Director / General Partner, KYMCO Private Equity Management Co., Ltd.

	國際新創公司發表與交流，每團隊 10分鐘
For the presentation and Q&A of the international ventures, each team has 10 minutes.

	10:00~10:10
	Ultralight weight device for “instant” drinking water disinfection
超輕重量裝置，用於“即時”飲用水消毒
	Dr. Matthew Hu Xiao, Professor,
School of Material Science and Engineering, Nanyang Technological University, Singapore

	10:10~10:20
	Spirulina Technology
螺旋藻技術
	David Wazana, CEO & Chairman, Wazana Group Ltd.

	10:20~10:30
	Fostering the Indo-Taiwan Startup
促進印度 - 台灣新創事業
	Mrs. Poornima Shenoy, Cofounder & CEO, THE GAIN, India Electronics & Semiconductor Organization (IESA)

	10:30~10:40
	A global rising star
全球後起之秀
	Dr. Valer Pop, CEO, LifeSense Group, Holland

	10:40~10:50
	Understanding Your Electric Motors by Listening
通過聽了解您的電動機
	Paolo Samontanex, CTO, OneWatt

	10:50~11:00
	Team8 connectable watch for kids combining Fun, Health & Security
[bookmark: _GoBack]適合兒童使用可連接手錶，結合了娛樂，健康和安全的Team8
	Stephane Daucourt, CEO, Team8

	11:00~11:10
	Yeast Extract & Pineapple Extract for animals
動物用酵母提取物及鳳梨提取物
	Mr. Chanon Rawanghet, Managing Director, Yeast Master Farm Co., Ltd.

	11:10~11:20
	The Introduction of IoT technology by the University of Electro-Communications
電氣通信大學物聯網技術介紹
	Yutaka Hashimoto, Director, The University of Electro-Communications

	11:20~12:00
	Matchmaking talks媒合洽談
	--



備註：
Notes:
1. 活動進行方式：由新創公司與創投自由互動，並由新創公司在議程所定之時段，進行發表。
In the activity, the new ventures and VC interact with each other freely and the new ventures will present according to the agenda.
2. 本商談會使用語言為英文及中文。
Please use English or Chinese in the conference.
3. 主辦單位保留調整議程之權利。
The Organizer reserves the right to adjust the agenda.
4. 主辦單位可依要求安排一對一商談。
One-to-one conferences can be arranged upon request.







 [活動報名方式]
9/28(五)  09:00~12:00 國際新創事業投資與媒合商談會

1. 線上報名：
報名網址：https://tie.twtm.com.tw/SubWin/EventDesc.aspx?te_id=11 

2. 傳真或Email報名表：
	單位
	姓名
	職稱
	電話
	E-mail
	地址

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	報名表請 傳真至03-5910109 或 Email：twtm@ipic.tw 聯絡人：03-5910108#116楊小姐  03-5910108#113謝經理
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